

A good Day from Samaritan's Purse,

Dear All,

Today, we were informed of a technical issue with the email address designated for receiving tender submissions. Due to this issue, bidders were unable to submit their offers to the email address.

We would like to inform you that the technical issue has now been resolved on our side, and you may submit your offers to the **same email address** (iraqbids@shpt.samaritan.org) **using the same Subject details** **(TNDIQ180126)**.

As a result of this issue, the deadline for receiving bids has been **extended to January 20, 2026, at 11:55 PM**.

We appreciate your cooperation and apologize once again for this inconvenience.

اليوم تم ابلاغنا بوجود خلل تقني في البريد الالكتروني الذي يستلم عروض المناقصات وبسبب هذا الخلل لم يستطع اي مقدم على التندر ارسال عروضه الى هذا البريد الالكتروني. نود ابلاغكم بانه تم تصليح هذا الخلل التقني من جانبنا والان يمكنكم تقديم عروضكم الى نفس البريد الالكتروني (iraqbids@shpt.samaritan.org) وباستخدام نفس العنوان **(TNDIQ180126)**. وبسبب هذا الخلل فقد تم تمديد مدة استقبال العروض الى 20-كانون الثاني-2026 الساعة 11:55 مساء. نشكر تعاونكم معنا ونأسف مرة ثانية لهذا الخلل.

Tender Committee

SAMARITAN'S PURSE

<https://www.samaritanspurse.org/>

Erbil, Iraq